
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 24. februar 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 530
Er ministeren enig i, at en grænseværdi for indholdet af THC i danskavlet can-
nabis er sundheds- og miljømæssig forsvarlig, hvis det tilladte niveau svarer til
det, som andre cannabisproducerende lande har indført?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Bjarne Laustsen (S).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 20. marts 2017.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Bjarne.Laustsen@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
formand
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